
                                                          PROTOKÓŁ Nr XLV / 2013 

                                               z sesji  Rady  Miejskiej w  Stąporkowie  

                                                     odbytej w dniu 28 listopada 2013r. 

 

Ad.  pkt. 1  

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej  otworzył  czterdzieste piąte  obrody sesji w bieżącej kadencji.                            

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.  pkt. 2 

Pan  Przewodniczący  poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu trzech komisji rady wypracowano  wniosek      

w sprawie  zdjęcia  z porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie sprzedaży  nieruchomości  położonej                     

w  Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność gminy Stąporków.  

Radni  w głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  przyjęli  powyższy  wniosek. 

Przewodniczący  odczytał  proponowany  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji  i  stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku  obrad sesji. 

3.   Przyjęcie protokółu z XLIV sesji. 

4.   Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5.   Informacja Burmistrza o działalności  międzysesyjnej. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                                     

i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie         

na terenie miasta i gminy Stąporków w 2014 roku, 

         b)   odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

         c)   przyjęcia Programu współpracy Gminy Miejsko – Wiejskiej z organizacjami pozarządowymi oraz innymi   

               podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie  na  

              2014 rok 

        d)   określenia zasad używania herbu Gminy Stąporków oraz zasad udostępniania nazw miejscowości z terenu  

              gminy Stąporków w znakach towarowych.  

7.   Zapytania i  interpelacje  radnych. 

8.   Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9.   Sprawy  różne. 

10.  Zamknięcie obrad sesji. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli  porządek obrad. 

 



 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący  spytał  czy  są  uwagi do protokółu  z poprzedniej sesji. Uwag do protokółu nie zgłoszono.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 14 głosach „za”  i  1 głosie  „wstrzymujący się”  przyjęli  protokół  z XLIV sesji . 

Ad. pkt. 4 

Informację o działaniach między sesjami odczytał  wiceprzewodniczący rady. 

Informacja w załączeniu do protokółu. 

Ad. pkt. 5 

Informację  o działalności  międzysesyjnej odczytała  Pani Burmistrz. 

Informacja w załączeniu do protokółu. 

Ad. pkt. 6 

Wszystkie  projekty uchwał  były omawiane na wspólnym posiedzeniu trzech komisji i każdy radny jest w ich  

posiadaniu, dlatego Przewodniczący  nie będzie odczytywał  treści. 

Ad. pkt. 6 „a” 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Stąporkowie na terenie miasta i gminy Stąporków w 2014 roku, 

Radni nie wnosili uwag do projektu  uchwały. 

W głosowaniu  jawnym  radni  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę Nr  XLV/ 369/2013  w sprawie przedłużenia 

czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  i  zbiorowe 

odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie 

miasta i gminy Stąporków  w 2014 roku. 

 

Ad. pkt. 6 „b” 

Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

Radni nie wnosili uwag do projektu  uchwały 

W głosowaniu  jawnym  radni  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę Nr  XLV/ 370/2013  w sprawie  odstąpienia  od 

obowiązku  przetargowego  trybu zawarcia umowy na dzierżawę . 

 

Ad. pkt. 6 „c” 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Miejsko – Wiejskiej z organizacjami pozarządowymi  

oraz innymi  podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie  

na   2014 rok. 

Radni nie wnosili uwag do projektu  uchwały 

W głosowaniu  jawnym  radni  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę Nr  XLV/ 371/2013  w sprawie  przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Miejsko – Wiejskiej z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  podmiotami o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i  o wolontariat  2014 rok. 



 

Ad. pkt. 6 „d” 

Projekt uchwały w sprawie określenia  zasad  używania  herbu Gminy Stąporków oraz zasad udostępniania nazw 

miejscowości z terenu  gminy Stąporków w znakach towarowych.  

Radni  nie wnosili  uwag  do  projektu  uchwały 

W głosowaniu  jawnym  radni  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę Nr  XLV/372/2013  w sprawie  określenia zasad 

używania herbu Gminy Stąporków oraz zasad udostępniania nazw miejscowości z terenu  gminy Stąporków                           

w znakach towarowych.  

 

Ad. pkt. 7 

W punkcie zapytania i interpelacje  radnych głos zabrali: 

-  Radny Dariusz Młodawski zgłosił interpelacje do  przewodniczącego rady z prośbą o sprawdzenie 

prawdziwości doniesień medialnych jakoby RIO w Kielcach przesłało zawiadomienie do prokuratury o 

wprowadzeniu w błąd instytucji państwowych co do tożsamości pisma i możliwości popełnienia przestępstwa 

przez podrobienie podpisu na skierowanym do Ministra Finansów piśmie dotyczącym Burmistrz Stąporkowa.  

Pismo w załączeniu do protokółu. 

Następnie pogratulował Pani Burmistrz pomysłu utworzenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku, niemniej jednak 

chciałby  się dowiedzieć z jakich środków jest finansowany ten uniwersytet. 

-  Radna Mirosław Krzystek poprosiła o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 2014 rok na 

opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego dla  miejscowości Czarniecka Góra. 

 

Ad. pkt. 8 

Odpowiedzi  na  zapytania i interpelacje udzieliła Pani Burmistrz, jeżeli chodzi o działalność Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku to  nauczyciele języka angielskiego, niemieckiego czy też informatyk  pracują na zasadzie 

wolontariatu.  Co zaś do zabezpieczenia środków finansowych w budżecie  na 2014r. na  opracowanie planów  to 

przy konstrukcji budżetu będziemy wiedzieć czy będą  umieszczone.  

 

Ad. pkt. 9 

W punkcie tym głos zabrali radni i sołtysi  przedstawiając  swoje zastrzeżenia, uwagi i pytania dotyczące  

świadczenia usług przez Przedsiębiorstwo Wywozu Nieczystości  ALMOX  Radom min. 

-   rady  Alfred Naorecki  zgłosił  braki  dostarczeniu wszystkich pojemników dla  mieszkańców, 

-  radny  Dariusz Młodawski  poruszył  odbiór  odpadów wielkogabarytowych, jego zdaniem firma zawaliła  

totalnie,  nie dotrzymała terminu, poślizg z odbiorem był bardzo długi, odpady zalegały przez  święto  11 

listopada. Poprosił aby więcej do takich sytuacji nie dochodziło a jeżeli już to należy mieszkańców poinformować.  

-  radny Zbigniew Wiśniewski  zwrócił się prośbą o wskazanie miejsca gdzie można składać odpady 

wielkogabarytowe, jak również o zmianę terminu odbioru tych odpadów 

Na wszystkie pytania, uwagi i spostrzeżenia  odpowiedzi udzieliła przedstawicielka  Firmy  ALMAX  Pani  



Wójcicka  Katarzyna: 

-   pojemniki  dostarczane są  cały czas na bieżąco i dalej w miarę potrzeb będą  dostarczane, jeżeli zaś  chodzi o 

odbiór odpadów wielkogabarytowych  to faktycznie  były pewne kłopoty ale nie ze złej woli pracowników czy też 

firmy tylko spowodowane  tak dużą  ilością  odpadów do zabrania a tego nikt  nie przewidział , na obecną chwilę 

jest opracowywany nowy harmonogram odbioru i będzie niebawem przedłożony. Udzieliła  również wyjaśnień  na 

temat  segregacji  śmieci, na zakończenie  poinformowała, aby sołtysi na bieżąco kontaktowali się  z 

przedstawicielem w razie występujących problemów z odbiorem śmieci  a firma dołoży wszelkich starań  aby 

odbiór odbywał się  terminowo i bez zakłóceń. 

W dalszej części głos zabrała: 

-    sołtys z Czarnieckiej Góry Pani Połeć Danuta zwróciła się z prośbą o zainteresowanie się  naczepą, która  od 

dłuższego czasu jest zaparkowana na  skrzyżowaniu  dróg Czarna  -  Czarniecka Góra  i ogranicza widoczność, 

zapytała również kto będzie ponosił koszty naprawy sprzętu, który jest na  stanie sołectwa a który za zgodą Pani 

Burmistrz jest wypożyczany dla innych sołectw. 

-  sołtys  Joanna Wojna zapytała, kiedy rozpoczną się prace przy adaptacji budynku szkoły, ponieważ w budżecie 

jest tylko zapis  na opracowanie projektu, poinformowała  również radnych, że zmieniają się przepisy odnośnie 

pozyskiwania środków unijnych. 

-  zastępca przewodniczącego rady radny Chrzan Krzysztof zapoznał  radnych z pismem  Starosty Koneckiego  

(pismo w załączeniu do protokółu) 

Przewodniczący rady  poprosił radnych, aby licznie wzięli udział w spotkaniu dotyczącym absorpcji środków w 

ramach nowej perspektywy finansowej UE na lata 2014-2020 które organizuje Marszałek Województwa  i 

Starostwo Powiatowe  w Końskich w dniu 6 grudnia br. 

 

  Ad. pkt. 10 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad sesji, dziękując  wszystkim za 

udział. 

 

 

 

                                                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                           Jacek  Kołodziej 

                                                                                                                                  

Protokółowała:  Kosik Grażyna                                                                               


